



Protokoll styrelsemöte S30 2013–12–09

Närvaro:	Philip Holgersson	Ordförande
	Sofia Siljeholm	Propagandamästare tillika Sekreterare
	Fredrik Åkerberg	Källarmästare
	Alexander Pieta Theofanous	Studierådsordförande
	Martin Gunnarsson	Programmästare, fr.o.m. §7
	Carl Nilsson Nyman	Cafémästare
	Per Ahlbom	Skattmästare
	Josefin Karlsson	Ordförande Electus
	David Larsson	Cafémästare Electus
	Joacim Åström	Överphös Electus
	Astri Magnussen	Sexmästare Electus
	Alen Lulic	Propagandamästare tillika Sekreterare Electus

- §1 OFMÖ Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet öppnat klockan 17:12.
- §2 Tårta Philip bjöd mötet på tårta.
- §3 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §4 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Josefin Karlsson
 - David Larsson
 - Joacim Åström
 - Astri Magnussen
 - Alen Lulic
- §5 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes i sin helhet.
- §6 Föregående mötes protokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokoll S14 2013, S15 2013, S28 2013 samt S29 2013.
- §7 Information från kåren Per informerade att de har valt vice nollegeneral samt kårstyrelse.
- Martin kom in i lokalen.
- §8 Information från PLD && PLC Alexander informerade att det har startats en grupp för att granska examensarbeten, att kursansvariga i ingenjörprocesskurserna ska bytas samt att kurser kommer att läggas ner.



§9 Beslutsuppföljning **Policydokument**

Philip informerade att DWWW inte har hunnit fixa det han bett om men han hoppas att det blir klart snart.
Mötet **beslöt** att Josefin Karlsson tar över ansvaret.
Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S01 2014.

Mästermärken

Sofia meddelade att det nästan är klart men kommer inte bli färdigt i år.
Mötet **beslöt** att Alen Lulic tar över ansvaret.
Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S02 2014.

Facebook

Philip presenterade en policy.
Mötet kom fram till att det kan behövas en policy för vilken typ av information som får publiceras, som ett komplement till denna policy. Dock påpekades stavfel och att den borde döpas om.
Mötet **beslöt** att Josefin Karlsson och Alen Lulic tar över ansvaret.
Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S02 2014.

Darttavla

Mötet **beslöt** att även Martin Gunnarsson ska ansvara för denna punkt.
Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S02 2014.

Hockeyspel

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S02 2014.

Kaffetermos

Per påpekade att den är inköpt och i bruk.
Vidare yrkade han på att kostnaden läggs under styrelsens övriga utgifter.
Mötet **beslöt** att godkänna yrkandet.
Mötet **beslöt** att stryka punkten från beslutsuppföljningen.



Funktionärsinfo affisivering

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S02 2014.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Josefin K.	Policydokument	S10 2009	S01 2014
Alen L.	Mästermärken	S06 2012	S02 2014
Alen L. och Josefin K.	Facebook	S03 2013	S02 2014
Fredrik Å. och Martin G.	Darttavla	S17 2013	S02 2014
Fredrik Å. och Martin G.	Hockeyspel	S24 2013	S02 2014
Fredrik Å.	Funktionärsinfo affisivering	S27 2013	S02 2014

§10 Utskottsrapporter Följande tillägg gjordes till utskottsrapporterna:

Carl

Har fixat inför caféfesten på lördag.

§11 Ekonomisk status Per meddelade att vi har okej med pengar.

§12 Val av funktionärer

Cafémästeriet

Vice Cafémästare

Jashar Vahid (stv11jva)

Vice Cafémästare

Sara Lindgren (dic13sli)

Vice Cafémästare

Lisa Claesson (dat12lcl)

Källarmästeriet

Funktionär inom Källarmästeriet

Viktor Attoff (dat12vat)

Propagandamästeriet

Arkivarie

Carl Nilsson Nyman (mat10cni)

Arkivarie

Per Ahlbom (ada10pah)

Arkivarie

Lars Gustafson (ada10lgu)

Arkivarie

Jens Elofsson (ic09je3)

Artist

Carl Nilsson Nyman (mat10cni)

Sexmästeriet



Vice Sexmästare	Christine Boghammar (dat12cbo)
Ölörman	Lars Gustafson(ada10lgu)
Ölörman	Carl Nilsson Nyman (mat10cni)
Ölörman	David Larsson (lak03dbo)
Ölörman	Per Ahlbom (ada10pah)
Ölörman	Alexander Magnusson(dt09am7)
Ölörman	Marcus Falk (ael07mfa)
Pubmästare	Björn Lindquist (dat12bli)
Vice Pubmästare	Filippa de Laval (dat13fde)
Vice Pubmästare	Maja Scherman (dat13msc)
DJ	Oscar Axelsson (dat11oax)
Funktionär inom Sexmästeriet	Asmir Sabanovic (dt09as9)
Funktionär inom Sexmästeriet	Anna Lissborg (ims11ali)
Funktionär inom Sexmästeriet	Erik Alstersjö (adi10eal)
Funktionär inom Sexmästeriet	Kevin Ispiroglu (bt09ki9)
Funktionär inom Sexmästeriet	Alexander Ekdahl (dat12sek)
Funktionär inom Sexmästeriet	Tobias Månsson (ic08tm1)
Funktionär inom Sexmästeriet	Axel Kratz (dat12akr)
Funktionär inom Sexmästeriet	Jashar Vahid (stv11jva)
Funktionär inom Sexmästeriet	Oskar Jönsson (ama10ojo)
Funktionär inom Sexmästeriet	Elin Nilsson (ita10eni)
Funktionär inom Sexmästeriet	Elise Eborn (ast13eeb)
Funktionär inom Sexmästeriet	Sara Lindgren (dic13sli)
Funktionär inom Sexmästeriet	Madeleine Boström (dat11mbo)
Funktionär inom Sexmästeriet	Caroline Ottosson (ake10cot)
Funktionär inom Sexmästeriet	Madeleine Serenhov (elt12mse)
Funktionär inom Sexmästeriet	Johan Svensson (dic12jsv)
Funktionär inom Sexmästeriet	Anton Lundborg (dic12alu)
Funktionär inom Sexmästeriet	Erik Munkby (dat12emu)
Funktionär inom Sexmästeriet	Fredrik Hagfjäll (dic12fha)
Funktionär inom Sexmästeriet	Ida Bergman (dic13ibe)
Funktionär inom Sexmästeriet	Olof Harrysson (dat13oha)
Funktionär inom Sexmästeriet	Johan Nilsson (dat12jn1)
Funktionär inom Sexmästeriet	Johan Rodhe (fiv12jro)
Funktionär inom Sexmästeriet	Anton Lin (dic13ali)

§13 Utskott

Philip uppmärksammade att man skulle kunna använda utskott mer effektivt, till exempel ha valberedningsmöten och delar av arkivet där .

Astri påpekade att det inte är en bra möteslokal.

Josefin föreslog att man byter ut sofforna mot stolar och bord så blir det lite bättre.

Carl undrade vad allt på hyllorna i utskott var för något.

Astri svarade att höger sida är privata- och random saker. Ena



sidans hyllor skulle man kunna ha till arkiv och andra sidans till staben.

Vidare ansåg hon att det är skönt för staben att ha utskott för sig själva under nollningen, men att övriga delar av året skulle det kunna användas som möteslokal.

Alexander inflikade att det blir stökigare där om fler har access.

Martin ansåg att man skulle kunna ändra möblemanget så att folk inte blir lika benägna att skräpa ner.

Joacim undrade vem som städar utskott inför stabens övertagande av lokalen.

Philip föreslog att styrelsen gör det.

Vidare yrkade han på att från och med sista dagen på vårterminen till och med hela första läsperioden så nyttjas utskott enbart av staben.

Mötet **beslöt** att godkänna Philips yrkande.

§14 Övrigt

- Josefin berättade att en del D-studenter som pluggar i skolan på helger skulle vilja komma in i iDét för att värma lunch och undrade man skulle kunna ge dem access. Philip svarade att den problematiken eventuellt löses av husstyrelsen och ansåg att man bör vänta på deras beslut innan man börjar fundera på åtgärder.
- Joacim påpekade att staben skulle vilja vara delaktiga i valet av peppare och undrade vem han skulle prata med. Martin svarade att de kan vara med på intervjuerna och vara delaktiga i beslutet.

§15 Meddelanden

Inget meddelades.

§16 Kram

Mötet kramades.

§17 OFMA

Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet avslutat klockan 18:52.

Mötessekreterare

Justeras

Sofia Siljeholm
Propagandamästare tillika sekreterare

Philip Holgersson
Ordförande



Ordförande

Har jobbat med sektionstackfest. Hade problem med aktivitet och transport under förmiddagen, men det löste sig. Varit på Husstyrelsemöte samt HMSmöte.

0.1 Husstyrelse och HMS

Det kommer en ny arbetsmiljöingenjör eftersom den förra går i pension. Han heter Olle Jernberg och kommer bland annat vara med under skyddsronder och liknande.

Huset genomgår en miljörevision med ett test den 16/12. Än så länge ser det bra ut. E-huset har länge och är fortfarande ett föredöme när det gäller arbetsmiljöfrågor och det är något som man försöker få in i andra hus. Till exempel går de psykosociala skyddsronderna på institutionerna väldigt bra och ger bra resultat.

Jag tog upp att bradlarmet hörs dåligt i vårt styrelserum då dörren är stängd. Detta noterades och sak uppföljas då man ser över liknande problem på andra platser i huset.

Under jullovet kommer flertalet trappträcken att målas om, då de börjar släppa i färgen.

Jag lyfte frågan om skyltning från foajén ner till iDét, edekvata och tryckeriet och fick tillsammans med PH i uppdrag att komma med förslag.

Ett nytt förslag på plats till microvågungsvägg diskuterades och huset föreslår väggen i korridoren utanför edekvata. Andra sidan väggen varifrån deras kök ligger. Kravet för att detta ska genomföras är fortfarande att D, E och L städar dessa microvågsugnar.

Per Foreby i DDG tog upp att det är trångt i korridoren utanför E:C vid raster och föreslog att man skulle flytta väggen ut och skapa en liten foajé där som folk kan vara i så de slipper ta upp hela korridoren. Han meddelade också att DDG kommer att lämna huset och flytta till navet. De kommer dock fortfarande driva all datorverksamhet som datasalar och liknande och kommer förmodligen vara i huset varje dag, men de kommer inte ha kontor här nere. Detta medför att det kanske kan bli vissa förrådslokaler lediga och jag ska prata med PH om detta i början på februari då deras flytt kommit igång.

Lund, dag som ovan

Philip Holgersson
Sektionsordförande

SRD

Hållit i programmeringsstuga, mattestuga samt varit på UNA-möte. Skrivit tipsrundefrågor till sektionstackfesten.



Lund, dag som ovan

Alexander Theofanous
SRD-ordförande

Propagandamästare, tillika Sekreterare

Daglig verksamhet.

Lund, dag som ovan

Sofia Siljeholm
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Skattmästeriet

Jag har haft mycket att göra skicka lite fakturor och sånt

Lund, dag som ovan

Per Ahlbom
Skattmästare

Cafémästeriet

Har beställt in en massa varor, börjat fixa café phest och fortsatt med förberedelser för överlämning



Lund, dag som ovan

Carl Nilsson Nyman
Cafémästare

Näringslivsutskottet

- D-chip har kommit igång ordentligt med företagskontakten. 2 events nu i höst och Sweco samt Sony vill ha event i vår.
- Teknikfokus har svårt att få in företag och vi bör räkna med färre företag => lägre inkomst
- Hemsidan dsek.se/foretag fick jag konfirmerat idag att den används av personer som söker oss. (Jag tror aldrig någon sagt till mig att dom varit på vår hemsida förut, som Lunicore hänvisade till idag). Kolla in den och ge gärna feedback.
- Eventet med Academic Work ställdes in p.g.a. för få anmälningar. Vi kommer i fortsättningen säga nej till dessa typer av events. Just nu letar vi efter ett sätt för AVEVAs trainee program att synas för 5:or, möjligtvis tillsammans med Academic Work ifall det kan ge studenterna mer.
- Nya riktlinjer ang. produktsälj efter diskussion med kåren och andra sektioner. Det ska vara dyrare om studenterna inte är potentiell medarbetare eller om det inte görs i Employer Branding syfte (finns en stor gråzon). Men det ska alltså vara möjligt nu.

Lund, dag som ovan

Adam Wigren
Näringslivsansvarig

Källarmästeriet

Daglig verksamhet.



Lund, dag som ovan

Fredrik Åkerberg
Källarmästare

Programmästeriet

Lund, dag som ovan

Martin Gunnarsson
Programmästare

Sexmästeriet

Sexet har planerat tackphest för Gasque, planerat mat inför sektionstackphesten, haft kollegiemöte, planerat mat inför mentorsprogrammets avslutningsmiddag samt planerat företagspuben med Prisjakt.

Lund, dag som ovan

Alexander Magnusson
Sexmästare

Staben

Lund, dag som ovan

Jesper Lekland
Øverphøs